
Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne -  03.02.2021 
 
Trude Brosvik (Krf) sette, på vegne av rådet, fram slikt forslag: 
 

«RMNF er glade for at innstillinga i saka så tydeleg prioriterer mjuke trafikantar. RMNF vil 
særleg peike på at ansvaret for menneske med nedsett funksjonsevne vert vektlagt når ein 
vurderer utleige av fylkeskommunale fortau til uteservering» 

 
Kjell Gitton Håland (A) sette, på vegne av rådet, fram slikt tilleggsforslag: 
 

«RMNF er spørjande til vedtak i fylket si klagenemnd som har gjeve klagarar delvis 
medhald til meir areal. Dette går utover tilgjengeleg fortausareal for mjuke trafikantar / 
menneske med nedsett funksjonsevne» 

 
Avrøysting 
Brosvik sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
Håland sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Vedtak 
Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne kjem med følgjande uttale: 
 
1. RMNF er glade for at innstillinga i saka så tydeleg prioriterer mjuke trafikantar. RMNF vil særleg 
peike på at ansvaret for menneske med nedsett funksjonsevne vert vektlagt når ein vurderer 
utleige av fylkeskommunale fortau til uteservering. 
 
2. RMNF er spørjande til vedtak i fylket si klagenemnd som har gjeve klagarar delvis medhald til 
meir areal. Dette går utover tilgjengeleg fortausareal for mjuke trafikantar / menneske med nedsett 
funksjonsevne. 
 


